

7706	Ls Alb. Dubrûle, marchandises endommagées	115.95
7693	Commercial Plate Glass Company, vitre brisée	99.23
7615	Commission des Chemins à Barrière, usage de clôtures et charrues	386.00
7629	P. Laplante & Cie, automobile brisée	14.00
7617	Bridget Bridges, inondation	144.00
7512	Carriage & Harness Supply Co., inondation	111.00
7695	J. H. Victor, marchandises endommagées	14.20
7621	S. C. Carver, pardessus déchiré	10.00
	N. Z. Cordeau, frais expropriation	75.00
Re:	Cohen vs La Cité, mémoire de frais à M. M. M. Sperber	20.20
	Lamothe, St-Jacques & Lamothe, opinion légale	30.00
	Bisaillon & Brossard, opinion, lettres, etc.	10.00
		\$1,791.36

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 9 janvier 1913, p.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée, MM. Dupuis, Ainey et Lachapelle.

1.—Les représentants de la Compagnie du Grand-Tronc sont présents au Bureau au sujet de la demande de ladite compagnie, pour permis de remplacer le trottoir par un pavage en blocs de scorie sur la rue Saint-Etienne et sur la rue Notre-Dame, le long des propriétés de ladite compagnie; et après pourparlers, ils s'engagent à soumettre un projet d'arrangement.

2.—Soumise une offre de M. J. A. Bouvier, de vendre à la Cité, au prix de \$21,500 un morceau de terrain situé sur la rue Ontario, mesurant 50 pieds par 120 et nécessaire pour l'ouverture de la rue Dumont, de la rue Sainte-Elisabeth à la rue Ontario.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant de voter ladite somme de \$21,500 pour cette fin.

3.—Soumis un compte au montant de \$2,103 de l'Hôpital Notre-Dame, représentant le nombre de jours supplémentaires d'hospitalisation à l'Hôpital Saint-Paul, pour la période s'étendant du 1er juillet au 31 décembre 1912.

Résolu: De recommander au Conseil que le montant dudit compte soit imputé et payé à même le fonds de réserve voté pour l'exercice courant, conformément aux dispositions de l'article 556 de la charte.

4.—Soumis un compte au montant de \$3,690, représentant le nombre de jours supplémentaires d'hospitalisation à l'Hôpital Alexandra, pour la période s'étendant du 1er juillet au 31 décembre 1912.

Résolu: De recommander au Conseil que le montant dudit compte soit imputé et payé à même le fonds de réserve voté pour l'exercice courant, conformément aux dispositions de l'article 556 de la charte.

5.—Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est

Résolu: De recommander au Conseil de permettre à M. E. F. Kelly, d'installer une bouilloire à eau chaude sur le lot Cad. No 1203, subd. 216-17 et 18, quartier Lafontaine, No 382 avenue Duluth Est.

6.—Sur rapport de l'Ingénieur en Chef, il est

Résolu: De recommander au Conseil de permettre à M. P. T. Légaré Limitée, d'occuper le lot Cad. No 570 du quartier Saint-Jacques, No 180 rue Amherst, pour y ériger un garage d'automobile, et y placer sous terre un réservoir à gazoline.

Ls. Alb. Dubrûle, goods damaged	115.95
Commercial Plate Glass Co., window broken.	99.23
Turnpike Trust, use of fences and ploughs.. . . .	396.00
P. Laplante & Cie, automobile broken	14.00
Bridget Bridges, flooding	144.00
Carriage & Harness Supply Co., flooding	111.00
I. H. Victor, goods damaged.. . . .	14.20
S. C. Carver, overcoat torn	10.00
N. Z. Cordeau, expropriation costs	75.00
Cohen vs La Cité, bill of costs payable to Messrs. Sperber	20.20
Lamothe, St-Jacques & Lamothe, legal opinion	30.00
Bisaillon & Brossard, opinion, letters, etc.	10.00
	\$1,791.36

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 9th January 1913, p.m.

His Worship the Mayor L. A. Lavallée, Messrs. Dupuis, Ainey and Lachapelle.

1.— The Grand Trunk Company's representatives appeared before the Board re request of said Company for permission to replace the sidewalk by a scoria blocks paving on St. Etienne and Notre-Dame streets, along the said Company's properties; and after pourparlers they were requested to submit a draft of agreement.

2.—Submitted an offer from Mr. J. A. Bouvier, to sell to the City, at the price of \$21,500, a piece of land situated on Ontario street, measuring 50 feet by 120 and required for the opening of Dumont street, from St. Elizabeth to Ontario streets.

Resolved: That a report be made to Council, recommending that said sum of \$21,500 be voted for this purpose.

3.—Submitted an account amounting to \$2,103 from Notre-Dame Hospital, representing the number of supplementary nursing days at the St. Paul Hospital, from the 1st July to the 31st December 1912.

Resolved: That a report to Council be made, recommending that the said account be paid and charged against the reserve fund voted for the fiscal year; in accordance with the provisions of Article 556 of the Charter.

4.—Submitted an account amounting to \$3,690, representing the number of supplementary nursing days at the Alexandra Hospital, from the 1st July to the 31st December 1912.

Resolved: That a report to Council be made, recommending that the amount of said account be paid and charged against the reserve fund voted for the fiscal year, in accordance with the dispositions of Article 556 of the Charter.

5.—On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved: That a report to Council be made, recommending that Mr. E. F. Kelly be allowed to install a hot-water boiler on Cad. lot No. 1203, subd. 216-17 and 19, Lafontaine Ward, No. 382 Duluth avenue East.

6.—On a report from the Chief Engineer, it was

Resolved: That a report to Council be made, recommending that the P. T. Légaré Limited be allowed to erect on Cad. lot No. 570, St. James Ward, No. 180 Amherst street, an automobile garage and to install thereon an underground gazoline reservoir.